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2022/23「年度資助」- 申請表格

2022/23 Year Grant – Application Form

本年度接受申請以下資助期﹕
The following grant periods will be accepted this year:
  請以 (() 選擇其中一項:


Please tick (() ONE of the following boxes：


( 一年資助 One-Year Grant: 1/7/2022 – 30/6/2023
( 三年資助 Three-Year Grant: 1/7/2022 –30/6/2025
音樂、舞蹈、戲曲、戲劇、視覺藝術、跨媒介藝術、電影及媒體藝術
 Music, Dance, Xiqu, Drama, Visual Arts, Multi-Disciplinary Arts, Film and Media Arts
 (須於二零二二年二月十五日下午六時正或以前提交)     
 (valid only for applications submitted on or before 6pm, 15 February, 2022
填寫申請表前，請細心閱讀《2022/23年度「年度資助」邀請計劃書》的申請條款及
注意本申請表格第三頁「聲明及保證」的條款(a)。

Before filling in this form, please read the Application Conditions of the "2022/23 Year Grant - Invitation for Proposals” and note the Declaration and Warranty paragraph (a) on page 3 of this Application Form.
	申請團體Name of Applicant: 
	 


申請資助金額Amount of Grant Sought (2022/23):                                                

     營運部分
                                                                           $                                             (Operational Expenses Grant)
                                                      額外活動部分
                                                                                         $                                                    (Extra Activities Grant)
(如適用 if applicable)
	
	本局專用For Official Use Only

	
	收表日期Date Received


	所屬界別Artform 


	初核人員Processing Officer 



	
	申請人編號Applicant’s Number 


	檔案編號File Number 


	覆核人員Supervising Officer 





___________________________________________________________________
  注意事項 Notes﹕

1 如欲申請2022/23「年度資助」，請填妥表格一、表格二、表格三、表格四、表格五及表格六(如適用)，並按照《2022/23年度「年度資助」邀請計劃書》第7部分提交所須資料。
If you wish to apply for 2022/23 “Year Grant”, please complete Form#1. Form#2, Form#3, Form#4, Form#5 and Form#6 (if applicable) and submit the information required under section 7 of the “2022/23 Year Grant - Invitation for Proposals”. 

2 本局將影印及派發填妥的申請表格及計劃書予評審小組審批。其他的參考性質或宣傳或推廣資料將由藝發局視乎情況而決定是否影印及派發予評審小組。
The completed Application Form and the proposal will be copied and distributed to the Selection Panel for assessment.  Other reference materials or publicity or promotional materials will be copied and distributed to the Selection Panel at the discretion of HKADC.

3 提交申請前須確定：

· 申請表格已由申請團體的最高負責人親自簽署，已蓋上註冊有限公司的印章；
· 已填妥的申請表格及其他附件已由申請者自行影印備存。
Please ensure that:

•
the Application Form has been signed by the head of organisation of the Applicant, and the official chop has been affixed;

•
photocopies of the completed Application Form and its supporting documents have been made and retained by the Applicant for reference.

4 若藝發局認為申請表資料不足及欠缺上列所需附件，本局有權不處理該項申請。
If the information supplied in the Application Form is insufficient in the view of HKADC or the requisite supporting documents are missing, HKADC reserves the right not to process the application.

5 申請表及所有附件須以密件形式遞交本局。信封面須註明「2022/23 年度資助」申請。
       The completed Application Form and all supporting documents must be submitted to HKADC under confidential cover and marked “2022/23 Year Grant” on the envelope. 

6 如親身遞交表格，須於截止日期2022年2月15日下午6時正前投入設於香港鰂魚涌英皇道1063號10樓香港藝術發展局內的收集箱。郵寄表格以郵戳為憑。逾期遞交的申請或任何於前述截止日期之後所作的申請資料更改將不獲受理。
Applications submitted in person must be deposited in the collection box located at Hong Kong Arts Development Council, 10/F, 1063 King’s Road, Quarry Bay, Hong Kong by 6p.m. on the closing date 15 February 2022 for application.  Submission by post will only be accepted if postmarked no later than the deadline.   No late applications or no amendment to application information after the aforesaid deadline will be accepted.

7 本局不接受傳真、電郵、以其他媒體形式提交，以及郵資不足的申請表格。
        HKADC does not accept applications sent by fax, email or in any digital forms, or postal applications with insufficient postage.

8 申請表格可於本局網頁(http://www.hkadc.org.hk) 下載。本局接受申請者填寫有效申請表的影印本，但不接受申請者自行仿製的申請表。
Application Form can be downloaded from HKADC’s website (http://www.hkadc.org.hk).  HKADC accepts application made on photocopy of valid Application Form, but does not accept imitated forms produced by the Applicant. 

如有任何查詢，歡迎致電本局，電話：2827-8786。
For enquiries, please contact HKADC at 2827 8786.

	香港藝術發展局Hong Kong Arts Development Council
	2022/23「年度資助」申請書

	
	2022/23 Year Grant Application

	
	


申請團體資料

Applicant Information

	申請團體名稱 (英文)
Name of Applicant (English)  

	申請團體名稱 (中文) 

Name of Applicant (Chinese)



	辦事處地址     
Office address     


	註冊地址(如與上述不同)

Registered address(if different from above)  
 

	機構之法定地位

Legal status of organisation     


	聯絡人姓名及職銜

Name & title of contact person(s)

	聯絡電話
Contact telephone no. 


	傳真號碼
Fax no.



	香港身分證號碼(英文字母及首四位數字)
HK ID No.(Alphabet and first 4 digits) 

	電郵地址

Email address


	申請團體如不希望收取任何藝發局或有關機構宣傳資料，請在右方格內”(” 

If Applicant does not want to receive any publicity materials related to HKADC, please put a ”(” in the right box
	(


聲明及保證DECLARATION AND WARRANTY
(a) 我們現確認本申請乃是在收悉藝發局於2021年12月30日所發出的《2022/23年度「年度資助」邀請計劃書》後而作出的回應。我們已細閱，完全明白及同意其內容以及所載述的申請條款，並確認本申請受有關的申請條款所約束。 

      We hereby confirm that this Application is made in response to the “2022/23 Year Grant - Invitation for Proposals” issued by the Hong Kong Arts Development Council on the 30th day of December, 2021 and subject to the Application Conditions therein and received by us and which we have read and fully understand and agree as if set out herein.
(b) 我們特此聲明及保證，申請表及附件上所有資料全部屬實。如有更改，須事先獲藝發局書面同意。
We declare that all information given in this Application Form and attached documents are true and correct to the best of our knowledge and will not be amended without the written approval of HKADC.
(c) (如適用)我們列出所有參與本申請的藝發局委員、藝術界別顧問、審批員及職員姓名: 

We hereby list out all current ADC Member(s), Artform Advisor(s), Examiner(s) and staff who will be involved in this Application (if any):
________________________________________________________________________________
	機構印章Official Chop
	                                           
	

	
	主席簽名Signature of Chairperson :
	

	
	                                
	

	
	以大楷填寫姓名 Name in block letters :
	

	
	 香港身分證號碼(英文字母及首四位數字):

HK ID No.(Alphabet and first 4 digits)
	(                                                          )

	
	
	

	
	總/行政經理簽名
Signature of General/Administration Manager :
	

	
	                                
	

	
	以大楷填寫姓名Name in block letters :
	

	
	香港身分證號碼(英文字母及首四位數字):

HK ID No.(Alphabet and first 4 digits) 
	(                                                           )

	
	
	

	
	日期Date :
	


提示Reminder

在提交申請表格時，本局提醒貴團夾附以下參考資料﹕

Please be reminded to submit the following supporting documents with the Application:

(  藝團必須呈交公司註冊及章程細則、商業登記或慈善團體證明、董事局成員登記證明及主要(例如﹕藝術總監、行政總監)或/及一般獲藝發局資助的「營運部分」所涵蓋的僱員的僱傭合約副本(如適用)。

     A copy of company registration related papers, its articles of association, business registration certificate, proof of recognition of its charitable status, registration proof of Board members and employment contracts of key staff (such as artistic director, administrative director) or/ and general employees covered by the Operational Expenses Grant awarded by HKADC (if applicable) should be submitted.

(  若屬新申請團體(即非2021/22年度獲藝發局「年度資助」藝團)，須提交2021/2022年度的活動詳情。

New Applicants (i.e. not being existing Year Grantees of HKADC in 2021/22) are required to submit their activity details of 2021/22.

(  若屬新申請團體(即非2021/22年度獲藝發局「年度資助」藝團)，須提交2020/21年度的財務報告(包括資產負債表及收入開支帳)。本局鼓勵新申請團體同時提交最近經審計帳目。

New Applicants (i.e. not being existing Year Grantees of HKADC in 2021/22) are required to submit the 2020/21 audited financial statements (including the balance sheet and the income and expenditure accounts).  New Applicants are also encouraged to submit together the latest audited accounts at the same time.

(  過往表演或活動記錄﹕申請團體以往重點演出/活動/刊物的錄音/錄像7份，或提供載有過去重要活動紀錄及介紹的網址。

Documentation of past performances or activities: audio/ video recordings/ publications (7 copies) or a website containing the records of and an introduction to the Applicant’s past major performances or activities.

請以密封信件形式遞交申請，信封面註明「2022/23 年度資助」
Please submit the application under confidential cover and mark

 “2022/23 Year Grant” on the envelope

 


申請者必須把資料填寫在表格內的欄位，本局有權不處理非填於本表格的資料。


All information should be filled in the tables on the Application Form. HKADC has the right not to process information outside of this Application Form.
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